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Zápisnica  
z verejného zvažovania projektov predložených v zmysle VZN TSK č. 33/2017  

 Participatívny – komunitný rozpočet TSK na rok 2017  
za okres NOVÉ MESTO NAD VÁHOM  

 
Dátum konania:  22. 06. 2017 o 9.00 hod.  
Miesto konania: Stredná priemyselná škola Nové Mesto nad Váhom   
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
1. Privítanie prítomných a predstavenie členov Rady pre Participatívny – komunitný rozpočet 
2. Predstavenie navrhovateľov projektov  
3. Prezentácie návrhov projektov 
4. Diskusia 
5. Hodnotenie návrhov projektov 
6. Záver 
 
1. Verejné zvažovanie projektov predložených v rámci VZN TSK č. 33/2017  Participatívny – 

komunitný rozpočet TSK za rok 2017 bolo zvolané  v zmysle ustanovení uvedeného 
všeobecne záväzného nariadenia. Všetkých prítomných privítala Mgr. Barbora Jánošková  
z oddelenia komunikácie a medzinárodných vzťahov. Zároveň predstavila členov Rady pre 
Participatívny-komunitný rozpočet za okres Nové Mesto nad Váhom. Stručne informovala 
o priebehu verejného zvažovania.  

 
2. Za okres Nové Mesto nad Váhom bolo predložených päť projektov.  Všetky projekty boli 

spracované v zmysle platného VZN TSK č. 33/2017.  Mgr. Jánošková vyzvala navrhovateľov, 
aby stručne prezentovali svoje projekty.  

 

3. 1. Prvý projekt prezentovala PhDr. Jana Chovancová, zástupkyňa Obce Dolné Srnie. Obec 
predložila projekt „Informačné vitríny na oznamy o akciách v obci a v okolí“. Celkové 
výdavky projektu sú 2 200 EUR, požadovaná výška podpory je 2 200 EUR. Cieľom projektu 
je zmeniť vzhľad obce a osadiť v obci nové informačné vitríny, ktoré nahradia súčasné asi 
50 ročné. Vitríny budú slúžiť na umiestňovanie oznamov o pripravovaných akciách pre 
potreby informovania občanov. Súčane informovala o vykonaných podujatiach 
a aktivitách komisie pre šport, školstvo a kultúru, ktorá je zriadená pri Obecnom 
zastupiteľstve v Dolnom Srní v minulých rokoch.  
Odborný garant Ing. Mazánová sa pýtala, prečo navrhovateľka podala projekt tohto typu, 
i keď nie je v rozpore s VZN, avšak  týmto TSK nahrádza financovanie obce. Zo všetkých 
predložených a doteraz  posudzovaných projektov sa vymyká. Navrhovateľka zdôvodnila, 
že tento problém je dlhoročný a potrebovali by ho súrne riešiť. Mohli by zrekonštruovať 
napr. Pamätnú izbu, avšak náklady by boli oveľa vyššie a nemali by zdroje na 
spolufinancovanie.  
 

3. 2. Mgr. Sindy Straková predstavila projekt „Nenechaj kráse zahynúť“, ktorý predložilo 
Oblastné pracovisko Matice slovenskej v Trenčíne. Celkové výdavky projektu sú 2 200 
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EUR, z toho nárokovaná výška podpory 1 700 EUR. Pani Straková zároveň uviedla, že 
zastupuje aj p. Čechvalovú, ktorá sa veľmi snaží zachovať očkovský kroj. Finančné 
prostriedky žiadajú na vydanie knihy fotografií a informácií o očkovskom kroji. Zámerom 
projektu je prostredníctvom publikácie uchovať a  zdokumentovať očkovský kroj, proces 
vzniku, jeho vývoja a použitia v každodennom živote našich predkov.  

           Ing. Mazánová uviedla, že zachovávanie tradície je veľmi dôležité. JUDr. Pleva sa pýtal, či   
budú publikácie predávať. Mgr. Straková uviedla, že chcú darovať knihy hlavne do knižníc, 
rozdať záujemcom, predpokladajú vydať 100 ks publikácií.  

 
3. 3.  „Doplnenie mobiliáru k medzinárodnej cyklotrase“, uvedený projekt predložila Obec 

Bzince pod Javorinou. Celkové náklady sú vo výške 2 382 EUR, z toho nárokované 2 182 
EUR.  Mgr. Jana Potfajová ako zástupkyňa navrhovateľa projektu  upresnila medzinárodnú 
cyklotrasu, kadiaľ vedie, ktoré oblasti spája prostredníctvom pripravenej prezentácie. 
Z dôvodu chýbajúcich informačných tabúľ sa stáva, že turisti a cyklisti blúdia. Turisti 
a cyklisti si nemajú kde oddýchnuť a občerstviť sa.  Vyvrcholením pojektu bude akcia 
„Spoznaj kopanice na biku“. Obec v spolupráci s OZ Kopanice odhalí verejnosti mobiliár 
a tabule a ukončí cyklistickú sezónu pretekmi na Veľkú Javorinu. Pre deti bude pripravená 
menej náročná trasa. Predstavila zaujímavosti Obce Bzince pod Javorinou a jej okolia. 
Predpokladaným prínosom bude zvýšený počet cyklistov a turistov, zvýšenie povedomia 
o oblasti a zviditeľnenie krás prezentovaného kraja.  
Ing. Tichá sa informovala, či je dostatočne označná cyklotrasa. Mgr. Potfajová uviedla, že 
značenie je urobené a zároveň informovala, že obec má záujem vytvoriť cyklotrasu 
a cyklochodníky po celej obci a jej napojnenie na ďalšie obce. JUDr. Pleva sa spýtal, či 
spolupracovali pri označovaní aj so Slovenským cykloklubom a či značenie je v súlade 
s platnými STN. Zároveň uviedol, že na TSK pôsobí cyklokoordinátor. Mgr. Potfajová  
spolupracovala aj s p. Hlatkým zo Slovenského cykloklubu a značenie je realizované v 
zmysle platnej legislatívy. 
Ing. Mazánová sa pýtala, aká dlhá je C1. Mgr. Potfajová uviedla, že  jej dĺžka je 83 km 
a predstavila  ďalšie plány pri približovaní daného  regiónu širokej verejnosti.  

 
3. 4. Ďalší projekt „Deti na hokej“ predstavil Bc. Zdenko Matejdes za občianske združenie 

Hokejový klub Nové Mesto nad Váhom. Celkové výdavky na projekt sú 4 800 EUR, z toho 
nárokovateľná výška podpory 2 200 EUR. Projekt je určený pre deti vo vekovej kategórii 
od 4 do 10 rokov. Podobný projekt bol realizovaný v Novom Meste nad Váhom už po 
druhýkrát a patrí medzi 5 najúspešnejších na Slovensku. Hokejový klub chce zabezpečiť 
hokejovú výstroj a povinnú výbavu pre malých hokejistov. Hlavnou myšlienkou je  
pritiahnuť deti k športu. 

           Ing. Mazánová sa pýtala na vek detí, ktoré začínajú v ich klube s hokejom a na akú vekovú  
kategóriu  bude projekt orientovaný. Bc. Matejdes uviedol, že môžu prijať už aj 4-ročné 
deti, avšak až deti vo veku 5 – 6 rokov by mali začínať s hokejom. Na uvedený projekt im 
nebola poskytnutá žiadna iná dotácia. Zvyšnú sumu si dofinancujú rodičia (výdavky za 
prilby, korčule).  

 
3. 5. Posledný projekt predstavila PaedDr. Dana Chmelová, riaditeľka Materskej školy Nové 

Mesto nad Váhom, Poľovnícka 12. Názov projektu je „Bezpečne na kolesách“.  Celkové 
náklady sú vo výške 2 467 EUR, z toho nárokované 2 197 EUR. Hlavným cieľom je aktívnou 
pohybovou činnosťou naučiť deti zvládať dopravné situácie, hravými edukačnými 
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aktivitami spoznávať dopravné značky, pričom deti získajú aj základné znalosti pri 
poskytovaní prvej pomoci. Prostredníctvom projektu chcú obstarať pomôcky na dopravné 
ihrisko, zakúpiť odrážadlá, kolobežky, sady dopravných značiek, bezpečnostných prvkov. 
Navrhovateľka predstavila všetky aktivity projektu, ktoré sú rozdelené do obdobia okóber 
2017 až jún 2018. Na záver deti dostanú detský vodičský preukaz za účasti príslušníkov PZ 
SR.  Len aktívnym a zážitkovým učením získajú  deti zručnosti, a tak môžu byť chránené 
v bežnej prevádzke, najmä v blížiacom sa období prázdnin.   
Ing. Tichá sa pýtala, akým spôsobom budú riešiť úpravu spevnených plôch samotného 
ihriska. Pani riaditeľka uviedla, že v spolupráci so zriaďovateľom. Ing. Mazánová sa pýtala, 
či budú môcť využívať ihrisko aj deti z iných školských zariadení. Pani riaditeľka 
odpovedala, že detské ihrisko budú môcť využívať deti z iných materských škôl.  

 
4. Mgr. Jánošková poďakovala predkladateľom za prezentácie projektov a informovala ich 

o ďalšom postupe pri schvaľovaní. V termíne od 1.7.2017 do 15.7.2017 bude prebiehať 
internetové hlasovanie za projekty podľa okresov. Projekty určené na hlasovanie budú 
zverejnené na webovej stránke TSK. Po odchode navrhovateľov prítomní členovia Rady 
spracovali Hodnotiace hárky k jednotlivým projektom.  
 
Hodnotenie projektov členmi Rady pre Participatívny-komunitný rozpočet za okres Nové 
Mesto nad Váhom:  
 
Projekt určený na hlasovanie:                                   Hodnotenie na základe splnených kritérií: 
1. Informačné vitríny na oznamy o akciách v obci                                  36 

a v okolí         
2. Nenechaj kráse zahynúť                                                                         49 
3. Doplnenie mobiliáru k medzinárodnej cyklotrase                             55  
4. Deti na hokej                                                                                            50 
5. Bezpečne na kolesách                                                                             50 
 

5. Mgr. Jánošková prítomným poďakovala  a zasadnutie ukončila.  
 
 
 
 
V Trenčíne 22. 06. 2017 
Zapísala: Ing. Elena Malecová           
         
          


